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INDÚSTRIA I ENERGIA:
“INSPECCIÓ ANUAL DEL DIPÒSIT DE PIROTÈCNIA DE
L'EMPRESA CIALFIR EN ST. QUIRZE SAFAJA“

INDUSTRIA Y ENERGÍA:
“INSPECCIÓN ANUAL AL DEPÓSITO DE PIROTECNIA DE LA
EMPRESA CIALFIR EN ST. QUIRZE SAFAJA”
El Área de Industria y Energía de la Delegación del Gobierno en Cataluña realizó el
pasado día 26 de septiembre la preceptiva inspección anual al depósito de pirotecnia
que la empresa COMERCIAL DE FESTES I REVETLLES S.L. (CIALFIR) posee en St. Quirze de
Safaja. 

Se trata de un depósito con 4 naves y una capacidad total de 150.000 Kg de materia
reglamentada. 

Durante la visita además de la adecuación de los diversos parámetros técnicos a la
legislación vigente y al proyecto en su día aprobado, se comprobaron también temas
relativos a la protección medioambiental, riesgos laborales y planes de emergencia
interior y exterior, no encontrándose ninguna irregularidad por lo que se emitió acta
favorable. 

Cabe destacar que CIALFIR es una de las principales empresas comercializadoras de
pirotecnia para uso doméstico, y posee depósitos similares al inspeccionado en diversos
puntos de la geografía española.

L'Àrea d'Indústria i Energia de la Delegació del Govern a Catalunya va realitzar el passat
26 de setembre la preceptiva inspecció anual del dipòsit de pirotècnia que l'empresa
COMERCIAL DE FESTES I REVETLLES S.L. (CIALFIR) posseeix a St. Quirze de Safaja.

Es tracta d'un dipòsit amb 4 naus i una capacitat total de 150.000 qg. de matèria
reglamentada.

Durant la visita a més de l'adequació dels diversos paràmetres tècnics a la legislació
vigent i al projecte que en el seu moment va ser aprovat, es van comprovar també
temes relatius a la protecció mediambiental, riscos laborals i plans d'emergència interior
i exterior, no trobant-se cap irregularitat per la qual cosa es va emetre acta favorable.

Cal destacar que CIALFIR és una de les principals empreses comercialitzadores de
pirotècnia per a ús domèstic, i posseeix dipòsits similars a l'inspeccionat en diversos
punts de la geografia espanyola.



índice
índex 2

QUALITAT:
“CREACIÓ D'UN PUNT VIOLETA EN LA DELEGACIÓ DEL
GOVERN DE CATALUNYA“

CALIDAD:
“CREACIÓN DE UN PUNTO VIOLETA EN LA DELEGACIÓN DEL
GOBIERNO DE CATALUÑA”
La Delegación del Gobierno en Cataluña crea su primer Punto Violeta en la Oficina de
Atención en Materia de Registro, sita en la Calle Bergara, N.º 12, con el objetivo de apoyar
la lucha contra las violencias machistas.

Un Punto Violeta es un espacio seguro de atención y ayuda a las víctimas de cualquier
tipo de agresión machista al que también puede acudir cualquier persona para
denunciar o pedir información de cómo actuar ante un caso de violencia contra las
mujeres.
La impartición de la formación a las compañeras y compañeros que de forma
voluntaria atenderán el servicio, se realizará en las próximas semanas por parte de la
Unidad de Coordinación Contra la Violencia Sobre la Mujer y paralelamente se ha
diseñado un Protocolo de Actuación frete a la Violencia Machista que se difundirá entre
todas las personas de esta Delegación.

El Punto Violeta es un instrumento promovido por el Ministerio de Igualdad que forma
parte del catálogo de medidas urgentes del Plan de Mejora y Modernización impulsado
por distintos ministerios del Gobierno de España. Es posible ampliar la información al
respecto a través de la web del Ministerio, desde el apartado de la Delegación del
Gobierno contra la Violencia de Género donde se pone a disposición información sobre
cómo actuar frente a la violencia machista y cómo detectarla, así como los diferentes
recursos disponibles.
La violencia machista es un problema estructural que requiere de la concienciación e
implicación del conjunto de la sociedad para acabar con ella con el impulso de las
Administraciones Públicas. 

La Delegació del Govern a Catalunya crea el seu primer Punt Violeta en l'Oficina
d'Atenció en Matèria de Registre, situada al Carrer Bergara, Núm. 12, amb l'objectiu de
donar suport a la lluita contra les violències masclistes.

Un Punt Violeta és un espai segur d'atenció i ajuda a les víctimes de qualsevol tipus
d'agressió masclista al qual també pot acudir qualsevol persona per a denunciar o
demanar informació de com actuar davant un cas de violència contra les dones.
La impartició de la formació a les companyes i companys que de manera voluntària
atendran el servei, es realitzarà en les pròximes setmanes per part de la Unitat de
Coordinació Contra la Violència Sobre la Dona i paral·lelament s'ha dissenyat un Protocol
d'Actuació frete a la Violència Masclista que es difondrà entre totes les persones
d'aquesta Delegació.

El Punt Violeta és un instrument promogut pel Ministeri d'Igualtat que forma part del
catàleg de mesures urgents del Pla de Millora i Modernització impulsat per diferents
ministeris del Govern d'Espanya. És possible ampliar la informació sobre aquest tema a
través de la web del Ministeri, des de l'apartat de la Delegació del Govern contra la
Violència de Gènere on es posa a disposició informació sobre com actuar enfront de la
violència masclista i com detectar-la, així com els diferents recursos disponibles.
La violència masclista és un problema estructural que requereix de la conscienciació i
implicació del conjunt de la societat per a acabar amb ella amb l'impuls de les
Administracions Públiques.

https://violenciagenero.igualdad.gob.es/informacion-3/puntovioleta/
https://violenciagenero.igualdad.gob.es/informacion-3/puntovioleta/
https://violenciagenero.igualdad.gob.es/informacion-3/puntovioleta/
https://violenciagenero.igualdad.gob.es/informacion-3/puntovioleta/
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Los días 24 y 26 de septiembre, las Coordinadoras de los tres servicios de inspección
del Puesto de Control Fronterizo: sanidad exterior, animal y vegetal, se desplazaron
conjuntamente con el Jefe del PCF, D. Luis Bouzón, a unas jornadas de formación en el
PCF de Algeciras, como parte del proceso de integración que comenzó en julio en
aplicación de la Orden 756/2024 de delimitación de funciones en los servicios de
control oficial en frontera.

A estas jornadas asistieron también el personal coordinador de los PCFs de Valencia y  
Algeciras, acto que sirvió para llevar a cabo la presentación del plan piloto para el
desarrollo de la aplicación de la mencionada Orden y del nuevo sistema de controles,
que tiene por objetivo una simplificación y unificación de la inspección en el Ministerio
de Agricultura, Pesca y Alimentación. En una primera fase esta integración se hará
sobre determinados productos, y se iniciará en el PCF de Algeciras en el mes de
octubre. Posteriormente está previsto que se implemente en Valencia el 1 de
noviembre, y el 1 de diciembre en el PCF de Barcelona. 
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PUNT DE CONTROL FRONTERER:
“JORNADES DE FORMACIÓ EN EL PUNT DE CONTROL
FRONTERER D'ALGESIRES“

PUESTO DE CONTROL FRONTERIZO:
“JORNADAS DE FORMACIÓN EN EL PUESTO DE CONTROL
FRONTERIZO DE ALGECIRAS“

<<Continúa>> <<Continua>>

Els dies 24 a 26 de setembre passat, les Coordinadores dels tres serveis d'inspecció
del Punt de Control en Frontera, sanitat exterior, animal i vegetal, es van desplaçar
juntament amb el Cap del PCF, D. Luis Bouzón, a unes jornades de formació al PCF
d'Algesires, com a part del procés d'integració que va començar al juliol en aplicació
de l'Ordre 756/2024 de delimitació de funcions en els serveis de control oficial en
frontera.

A aquestes jornades van assistir també el personal coordinador dels PCFs de València
iAlgesires, acte que va servir per dur a terme la presentació del pla pilot per al
desenvolupament de l'aplicació de l'esmentada ordre i del nou sistema de controls,
que té com a objectiu una simplificació i unificació de la inspecció en el Ministeri d
´Agricultura, Pesca i Alimentació. En una primera fase aquesta integració es farà sobre
determinats productes, i s´inicia al PCF d´Algesires en el mes d´octubre. Posteriorment
està previst que s'implementi a València l'1 de novembre, i l'1 de desembre al PCF de
Barcelona.
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Este nuevo sistema se basa en que los tres servicios se funden en un solo, el servicio
de inspección en frontera, de carácter multidisciplinar, para que los controles se
realicen una única vez por el personal capacitado legalmente para el desarrollo de
las inspecciones y posterior decisión sobre las partidas.

Así pues, la prueba piloto se aplicará a los códigos 07 y 08 (frutas, verduras y
hortalizas), y permitirá la integración de toda interacción entre el interesado operador
económico, el servicio de inspección y la aduana a través de la plataforma: CEXVEG,
que a su vez conecta mediante servicewebs con otros sistemas informáticos como
TRACES.

Posteriormente, se irán integrando sucesivamente más códigos NC de productos
vegetales y más adelante se revisará el funcionamiento íntegro del resto de
tipologías de productos.

PUESTO DE CONTROL FRONTERIZO:-CONTINUACIÓN
“JORNADAS DE FORMACIÓN EN EL PUESTO DE CONTROL
FRONTERIZO DE ALGECIRAS“

PUNT DE CONTROL FRONTERER:-CONTINUACIÓ
“JORNADES DE FORMACIÓ EN EL PUNT DE CONTROL
FRONTERER D'ALGESIRES“

Aquest nou sistema es basa en el fet que els tres serveis es concentraran en un únic
servei d'inspecció en frontera, de caràcter multidisciplinari, perquè els controls es
realitzin un únic cop pel personal capacitat legalment per al desenvolupament de les
inspeccions i posterior decisió sobre les partides.

Així doncs, la prova pilot s'aplicarà als codis 07 i 08 (fruites, verdures i hortalisses), i
permetrà la integració de tota interacció entre l'interessat operador econòmic, el
servei d'inspecció i la duana a través de la plataforma: CEXVEG, que al seu torn
connecta mitjançant servicewebs amb altres sistemes informàtics com TRACES.

Posteriorment, s'aniran integrant successivament més codis de productes vegetals i
més endavant es revisarà el funcionament íntegre de la resta de tipologies de
productes.
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Hace casi 2 años que le pedimos a la arquitecta Isabel Rodon por su rehabilitación del
Pabellón Central del Hospital de Sant Pau y le propusimos, como Área de Fomento,
hacer una presentación en el Palau Montaner, la cual, finalmente, ha tenido lugar el 1
de octubre. Ambos edificios son de Lluís Domènech i Montaner y nosotros hacemos
difusión como parte de nuestro programa de arquitectura. La rehabilitación del
parque inmobiliario es una de las prioridades del Gobierno y, de forma destacada, el
patrimonio arquitectónico. La difusión contribuye al conocimiento, a la toma de
conciencia ya la profundización de una cultura de la rehabilitación.
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FOMENT:
“PRESENTACIÓ DE LA REHABILITACIÓ DEL PAVELLÓ
CENTRAL (D’OPERACIONS) DE L’HOSPITAL DE SANT PAU,
PER L’ARQUITECTA ISABEL RODON. UN 2% CULTURAL”

FOMENTO:
“PRESENTACIÓN DE LA REHABILITACIÓN DEL PABELLÓN
CENTRAL (DE OPERACIONES) DEL HOSPITAL DE SANT PAU,
POR LA ARQUITECTA ISABEL RODON. UN 2% CULTURAL“

<<Continúa>> <<Continua>>

La autora, Isabel Rodon, arquitecto de larga y reconocida trayectoria, ha trabajado en
diversos campos como la rehabilitación, la obra nueva (como equipamientos,
viviendas, o edificios de turismo) y en proyectos paisajísticos.
De un punto de vista administrativo, la intervención en el pabellón ha sido
cofinanciada por el programa del llamado 2% cultural del MIVAU. Abandonada la
actividad hospitalaria, en 2008 se redactaba el Plan director de las obras de
restauración del conjunto modernista, que se presupuestaron en 100 millones de
euros.

Ara fa gairebé 2 anys que li vam demanar a l’arquitecta Isabel Rodon per la seva
rehabilitació del Pavelló Central de l’Hospital de Sant Pau i  li vam proposar, com Àrea
de Foment,  de fer-ne una presentació al Palau Montaner, la qual, finalment, ha tingut
lloc l’1 d’octubre. Tots dos edificis son de Lluís Domènech i Montaner i nosaltres en fem
difusió com part del nostre programa d’arquitectura. La rehabilitació del parc
immobiliari és una de les prioritats del Govern i, de manera destacada, el patrimoni
arquitectònic. La difusió contribueix al coneixement, a la presa de consciència i a
l’aprofundiment d’una cultura de la rehabilitació.

L’autora, Isabel Rodon, arquitecte de llarga i reconeguda trajectòria, ha treballat en
diversos camps com ara la rehabilitació, l’obra nova (com ara equipaments,
habitatges, o edificis de turisme) i en projectes paisatgístics.
De d’un punt de vista administratiu, la intervenció al pavelló ha estat cofinançada pel
programa de l’anomenat 2% cultural del MIVAU. Abandonada l’activitat hospitalària,
l’any 2008 es redactava el Pla director de les obres de restauració del conjunt
modernista, que es van pressupostar en 100 milions d’euros.
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Así pues, a lo largo de 15 años, pabellón a pabellón, la Administración General del
Estado ha contribuido en cerca de un 30% del presupuesto hasta ahora a la
rehabilitación del conjunto y de esta forma ha sido la primera administración pública
financiadora: en el pabellón de Nuestra Señora de la Merced, el de Sant Jordi, el de la
Administración, el de San Leopoldo, el pabellón central (pabellón de operaciones) y,
también, el último, el de Nuestra Señora de la Purísima. Veremos si esto sigue con la
próxima rehabilitación programada, el pabellón de Montserrat. Se trata, pues, en su
conjunto, de una de las intervenciones más importantes del programa del 2% cultural.

<<Continúa>> <<Continua>>

FOMENTO:-CONTINUACIÓN
“PRESENTACIÓN DE LA REHABILITACIÓN DEL PABELLÓN
CENTRAL (DE OPERACIONES) DEL HOSPITAL DE SANT PAU,
POR LA ARQUITECTA ISABEL RODON. UN 2% CULTURAL“

FOMENT:-CONTINUACIÓ
“PRESENTACIÓ DE LA REHABILITACIÓ DEL PAVELLÓ
CENTRAL (D’OPERACIONS) DE L’HOSPITAL DE SANT PAU,
PER L’ARQUITECTA ISABEL RODON. UN 2% CULTURAL”

Isabel Rodon durante el acto explicó a lo largo de una hora los principales retos y
soluciones de la rehabilitación del pabellón ante más de 40 asistentes. El Ministerio le
destinó 843.157,33 euros.
A lo largo del S.XX, los pabellones tuvieron que adaptarse a los nuevos requerimientos
hospitalarios. El pabellón de operaciones había sufrido numerosas modificaciones. La
tribuna cerrada, las carpinterías cegadas, alteradas o desaparecidas. Los ábsides de
quirófanos cegados, mansardas e instalaciones añadidas, adornos desaparecidos,
entre otras patologías en el exterior y en el interior.

Així, doncs, al llarg de 15 anys, pavelló a pavelló, l’Administració General de l’Estat ha
contribuït en prop d’un 30% del pressupost fins ara a la rehabilitació del conjunt i
d’aquesta manera ha estat la primera administració pública finançadora: al pavelló
de Nostra Senyora de laMercè, el de Sant Jordi, el de l’Administració, el de Sant
Leopold, el pavelló central (pavelló d’operacions) i, també, el darrer, el de Nostra
Senyora de la Puríssima. Veurem si això continua amb la pròxima rehabilitació
programada, el pavelló de Montserrat. Es tracta, doncs, en conjunt, d’una de les
intervencions més importants del programa del 2% cultural.

Isabel Rodon durant l’acte va explicar al decurs d’una hora els principals reptes i
solucions de la rehabilitació del pavelló davant de més de 40 assistents. El Ministeri hi
va destinar 843.157,33 euros.
Al llarg del S.XX, els pavellons es van haver d’adaptar als nous requeriments
hospitalaris. El pavelló d’operacions havia patit nombroses modificacions. La tribuna
tancada, les fusteries cegades, alterades o desaparegudes. Els absis de quiròfans
cegats, mansardes i instal·lacions afegides, ornaments desapareguts, entre altres
patologies a l’exterior i a l’interior.
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FOMENTO:-CONTINUACIÓN
“PRESENTACIÓN DE LA REHABILITACIÓN DEL PABELLÓN
CENTRAL (DE OPERACIONES) DEL HOSPITAL DE SANT PAU,
POR LA ARQUITECTA ISABEL RODON. UN 2% CULTURAL“

FOMENT:-CONTINUACIÓ
“PRESENTACIÓ DE LA REHABILITACIÓ DEL PAVELLÓ
CENTRAL (D’OPERACIONS) DE L’HOSPITAL DE SANT PAU,
PER L’ARQUITECTA ISABEL RODON. UN 2% CULTURAL”

Gracias al talante del arquitecto, toda la documentación del proyecto original estaba
meticulosamente archivada. Planos del proyecto y obra, certificaciones, fotos. La
autora pudo definir un proyecto de rehabilitación muy fiel al edificio original. Y,
también, contrastar con la Mesa de Patrimoni las actuaciones poco documentadas.

La casa de operaciones es un edificio singular del recinto modernista. Se trataron los
elementos originales y repusieron los desaparecidos. Se rehicieron todos los
canalones cerámicos con piezas especiales. Tuvieron que afrontarse, por ejemplo, la
peligrosa inestabilidad del ángel de Pau Gargallo: el anillo metálico que soporta el
cupulino estaba a punto de romperse. La escultura de 2m x 2m, además de perderse,
sus 2000 kg de piedra podían romper el edificio de arriba a abajo. Se reconstruyeron
todos los espacios interiores. Los detalles de obra originales permitieron recuperar la
geometría de las bóvedas y arcos que habían desaparecido. El lento tratamiento
antioxidante duró toda la obra, entre otras actuaciones.

¡Una gran y cuidadosa intervención!

Gràcies al tarannà de l’arquitecte, tota la documentació del projecte original estava
meticulosament arxivada. Plànols del projecte i obra, certificacions, fotos. L’autora va
poder definir un projecte de rehabilitació molt fidel a l’edifici original. I, també,
contrastar amb la Taula de Patrimoni les actuacions poc documentades. 

La casa d’operacions és un edifici singular del recinte modernista. Es van tractar els
elements originals i reposar els desapareguts..Es van refer tots els canalons ceràmics
amb peces especials. Van haver d’afrontar-se, per exemple, la perillosa inestabilitat
de l’àngel de Pau Gargallo: l’anell metàl·lic que suporta el cupulí estava a punt de
trencar-se. L’escultura de 2m x 2m,  a més de perdre’s, el seus 2000 kg de pedra
podien trencar l’edifici de dalt a baix. Es van reconstruir tots els espais interiors. Els
detalls d’obra originals van permetre recuperar la geometria de les voltes i arcs que
havien desaparegut. El lent tractament antioxidant va durar tota l’obra, entre altres
actuacions.

Una gran i acurada intervenció!
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INFORMÀTICA:
“COBERTURA MÒBIL A LA SEU DEL CARRER MURCIA DE LA
DELEGACIÓ DEL GOVERN EN CATALUNYA“

INFORMÁTICA:
“COBERTURA MÓVIL EN LA SEDE DE LA CALLE MURCIA DE LA
DELEGACIÓN DEL GOBIERNO EN CATALUÑA“ 
En la sede de la calle Murcia de la Delegación del Gobierno en Cataluña ha existido un
problema de cobertura de telefonía móvil que databa desde la apertura de la oficina. 

Desde el Departamento de Informática nos pusimos en contacto con el Departamento
de comunicaciones de los Servicios Centrales para intentar encontrar soluciones en este
problema endémico.

Finalmente, se contrató una empresa que hizo un nuevo planteamiento y una propuesta
de solución, que consistía en la instalación de una unidad de radio, varios tipos de
antenas y diferentes equipos de comunicaciones para mejorar la cobertura.

Recientemente han finalizado los trabajos y la mejora es notoria y positiva.

A la seu de carrer Murcia de la Delegació del Govern a Catalunya ha existit un problema
de cobertura de telefonia mòbil que datava des de l'obertura de l'oficina.

Des del Departament d'Informàtica ens vam posar en contacte amb el Departament de
comunicacions dels Serveis Centrals per a intentar trobar solucions eficaces a aquest
problema endèmic.

Finalment, es va contractar una empresa que va fer un nou plantejament i una proposta
de solució, que consistia en la instal·lació d'una unitat de ràdio, diversos tipus d'antenes i
diferents equips de comunicacions per tal de millorar la cobertura.

Recentment han finalitzat els treballs i la millora és notòria i positiva.
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El día 8 de octubre tuvo lugar en el Acuartelamiento de Sant Andreu de la Barca, sede
la Comandancia de la Guardia Civil, el acto de celebración del día de la Virgen del
Pilar, Patrona del Cuerpo.

Dicho acto contó con la presencia de numerosos miembros de las diferentes Fuerzas
y Cuerpos de Seguridad y de personal civil vinculado a las mismas, ya sea por lazos
laborales, familiares o de otra índole. Además, acudieron diversas autoridades entre
las que destacó la presencia del Delegado del Gobierno en Cataluña, Carlos Prieto
Gómez, y del Subdelegado del Gobierno en Barcelona Accidental, Simón Pérez Segura.

Uno de los puntos fuertes de este acto es la condecoración por parte de la Guardia
Civil a diferentes personas por su labor diaria para la protección de la seguridad
ciudadana o por su colaboración con el Cuerpo para alcanzar dicho fin. 

Este año entre las personas que han recibido dicho reconocimiento se encuentra
nuestra compañera Lorena Manzanero Jiménez, quien ha sido responsable de la
Unidad de Autorizaciones e Infracciones Administrativas durante más de cuatro años.
En este caso, se ha reconocido “el afecto demostrado y la eficaz colaboración que
siempre ha mantenido con la Guardia Civil”.

Desde nuestra Unidad, y como testigos de la labor realizada durante todo este tiempo
por nuestra compañera, no podemos más que congratularnos por este merecido
reconocimiento y celebrarlo a su lado.
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<<Continúa>> <<Continua>>

El dia 8 d’octubre va tenir lloc a l'Aquarterament de Sant Andreu de la Barca, seu de la
Comandància de la Guàrdia Civil, l’acte de celebració del dia de la Mare de Déu del
Pilar, Patrona del Cos.

Aquest acte va comptar amb la presència de nombrosos membres de les diferents
Forces i Cossos de Seguretat i de personal civil vinculat a aquestes, ja sigui per llaços
laborals, familiars o d'una altra índole. A més, van acudir diverses autoritats entre les
quals va destacar la presència del Delegat del Govern a Catalunya, Carlos Prieto
Gómez, i del Subdelegat del Govern a Barcelona Accidental, Simón Pérez Segura.

Un dels punts forts d'aquest acte és la condecoració per part de la Guàrdia Civil a
diferents persones per la seva tasca diària per a la protecció de la seguretat
ciutadana o per la seva col·laboració amb el Cos per assolir aquesta finalitat.

Aquest any entre les persones que han rebut aquest reconeixement es troba la nostra
companya Lorena Manzanero Jiménez, qui ha estat responsable de la Unitat
d'Autoritzacions i Infraccions Administratives durant més de quatre anys. En aquest
cas, s'ha reconegut “l’afecte demostrat i la col·laboració eficaç que sempre ha
mantingut amb la Guàrdia Civil”.

Des de la nostra Unitat, i com a testimonis de la tasca realitzada durant tot aquest
temps per la nostra companya, no podem més que congratular-nos per aquest
merescut reconeixement i celebrar-ho al seu costat.
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Estos últimos meses la unidad TIC está controlando el proceso de migración de los
sistemas operativos de los equipos informáticos de la Delegación de Gobierno, del
actual W10 a W11.

Es un proceso laborioso y que se hace por Áreas y Departamentos, porque hay que
comprobar que todas las aplicaciones funcionan correctamente en el nuevo Sistema
Operativo lo que retarda la migración. 

Esto es debido a la gran diversidad de las mismas y que tienen procedencias y
finalidades muy diferentes. A pesar de esto en este momento tenemos alrededor de
200 equipos migrados al nuevo sistema.
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<<Continúa>> <<Continua>>

Aquests darrers mesos la unitat TIC està controlant el procés de migració dels
sistemes operatius dels equips informàtics de la Delegació de Govern, de l'actual W10
a W11.

És un procés laboriós i que es fa per Àrees i departaments, perquè cal comprovar que
totes les aplicacions funcionen correctament en el nou sistema operatiu el que
alenteix la migració. 

Això és degut a la gran diversitat de les mateixes i tenen procedències i finalitats molt
diferents. Malgrat això en aquest moment tenim al voltant de 200 equips migrats al
nou sistema.
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Por otro lado, se ha finalizado la configuración de las máquinas multifunciones de
Impresión Gestionada, que hay repartidas por las diferentes sedes. El sistema en
grandes líneas consiste en que los trabajos de impresión que envían las personas
usuarias a estas máquinas pasan a través de un servidor de impresión centralizado
que se encuentra en los servicios centrales, en vez de ir directamente por la red local. 

Esto tiene ventajas e inconvenientes. La ventaja es que se puede imprimir en
cualquier máquina (en cualquier otra sede) o la confidencialidad de los documentos
que se imprimen (puesto que solo los puede ver e imprimir la persona que lo ha
enviado). La desventaja es que al pasar todas las comunicaciones por servicios
centrales, si cae el servidor centralizado o hay algún problema de comunicaciones,  
cae para todos/as y tiene influencia sobre los trabajos en la actividad de impresión.

Este sistema convivirá con las máquinas de impresión tradicionales ya existentes que
no sufrirán ningún cambio.

Desde el Departamento Tic se ha programado un script de instalación automatizada
de las mismas que se ejecuta en el reinicio o apagado de los equipos y se ha
elaborado un manual sobre la identificación del usuario en la maquina.

D'altra banda, s'ha finalitzat la configuració de les màquines multifuncions d´impressió
Gestionada, que hi ha repartides per les diferents seus. El sistema en grans línies
consisteix en el fet que els treballs d'impressió que envien els usuaris a aquestes
màquines passen a través d'un servidor d'impressió centralitzat que es troba als
serveis centrals, en comptes d'anar per la xarxa local. 

Això té avantatges i inconvenients. L'avantatge és que es pot imprimir en qualsevol
màquina (en qualsevol altra seu) o la confidencialitat dels documents que
s'imprimeixen (ja que només els pot veure i imprimir la persona que ho ha enviat). El
desavantatge és que en passar totes les comunicacions per serveis centrals si cau el
servidor centralitzat o hi ha algun problema de comunicacions, cau per a tots i té
influencia sobre els treballs i l´activitat d´impresssió.

Aquest sistema conviurà amb les màquines d'impressió tradicionals ja existents que
no patiran cap canvi.

Des del Departament TIC s'ha programat un script d'instal·lació automatitzada de les
mateixes que s'executa en el reinici o apagada dels equips i s'ha elaborat un manual
sobre la identificació de l'usuari a la màquina.



índice
índex 14

COMISSIÓ D'ÈTICA
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COMISIÓN DE ÉTICA:
“REUNIÓN PERIÓDICA DE LA COMISIÓN DE ÉTICA DE LA
DELEGACIÓN DEL GOBIERNO EN CATALUÑA“ 
El pasado 11 de octubre tuvo lugar, en la sede del Área Funcional de Trabajo e Inmigración
de la Delegación del Gobierno en Cataluña, la reunión de seguimiento por parte de los
integrantes de la Comisión de Ética, compuesta por Dña. María A. López, Directora del Área
de Trabajo e Inmigración; D. David Perellón, Jefe de Servicio de Jurado de Expropiación
Forzosa; y D. José María Lucerón, Jefe de Sección de la Vicesecretaría General. Sus
principales funciones velar por el cumplimiento de los principios establecidos en el Código
Ético y establecer aquellas recomendaciones que consideren necesarias para dar
cumplimiento al conjunto de valores y principios de actuación que incluye.

En el orden del día se trataron varios temas, como por ejemplo el estudio de las
respuestas recibidas a las cuestiones planteadas en la última reunión de la Comisión de
Ética; entre ellas las referidas a accesibilidad, transparencia, y al Protocolo de acoso
sexual. En segundo lugar, se analizó el grado de cumplimiento de las sugerencias
formuladas en el informe anual de 2023, especialmente en los casos del modelo DACI
(Declaración de Ausencia de Conflicto de Intereses) y del Protocolo de regalos. Finalmente
se trató el grado de implementación de las sugerencias formuladas en el informe anual
de 2023, la implementación de la Guía del lenguaje inclusivo en los documentos o
espacios web de la Delegación y, por último, la posibilidad de introducir nuevas
propuestas o acciones de mejora.

Entre las conclusiones más relevantes se acordó la remisión de comunicaciones por parte
de la Comisión de Ética, dirigidas a algunos departamentos de la Delegación para
garantizar el cumplimiento de los principios establecidos en el Código Ético.

Asimismo, indicar que toda la información relativa a la Comisión de Ética (actas de
reunión e informe anual), aparecen publicadas en el espacio correspondiente de la
Intranet (enlace), a disposición de todo el personal de la casa.

El passat 11 d'octubre de l'actual, va tenir lloc a la seu de l'Àrea Funcional de Treball i
Immigració de la Delegació del Govern a Catalunya, la reunió de seguiment per part dels
integrants de la Comissió d'Ètica, integrada per la Sra. María A. López, Directora de l'Àrea
de Treball i Immigració; el Sr. David Perellón, Cap de Servei de Jurat d'Expropiació Forçosa;
i el Sr. José María Lucerón, Cap de Secció de la Sotssecretaria General. Les seves
principals funcions sòn vetllar pel compliment dels principis establerts en el Codi Ètic i
establir aquelles recomanacions que considerin necessàries per tal de donar
compliment al conjunt de valors i principis d'actuació que inclou.

En l'ordre del dia es van tractar diversos temes, com per exemple l'estudi de les respostes
rebudes a les qüestions plantejades en l'última reunió de la Comissió d'Ètica; entre elles
les referides a accessibilitat, transparència, i al Protocol d'assetjament sexual. En segon
lloc, es va analitzar el grau de compliment dels suggeriments formulats en l'informe
anual de 2023, especialment en els casos del model DACI (Declaració d'Absència de
Conflicte d'Interessos) i del Protocol de regals. Finalment es va tractar el grau
d'implementació dels suggeriments formulats en l'informe anual de 2023, la
implementació de la Guia del llenguatge inclusiu en els documents o espais web de la
Delegació i, finalment, la possibilitat d'introduir noves propostes o accions de millora.
 
Entre les conclusions més rellevants es va acordar la remissió de comunicacions per part
de la Comissió d'Ètica, dirigides a alguns departaments de la Delegació per tal de
garantir el compliment dels principis establerts en el Codi Ètic.

Així mateix, indicar que la informació relativa a la Comissió d'Ètica (actes de reunió i
informe anual), apareix publicada a l'espai corresponent de la Intranet (enllaç), a
disposició de tot el personal de la casa.

https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/group/sdg_barcelona/codigo-etico
https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/group/sdg_barcelona/codigo-etico
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El pasado miércoles 16 de octubre el Puerto de Tarragona acogió la celebración de
una jornada técnica organizada por QualimaC, asociación empresarial que integra a
empresas fabricantes de piensos compuestos, consumidores de materias primas y
también empresas dedicadas a la importación, abastecimiento o puesta en
circulación de materias primas.

Asistieron a la misma más de 60 profesionales del sector, entre importadores,
fabricantes de piensos y operadores dedicados al sector agroalimentario.

El acto contó con la participación de múltiples actores involucrados en el control y la
seguridad alimentaria, así como en relación a los diferentes mecanismos de
verificación en la cadena de suministro. Entre los/as ponentes, la Delegación del
Gobierno en Cataluña y Subdelegación del Gobierno en Tarragona participaron con
sendas charlas, empezando con una explicación sobre el papel del Ministerio de
Agricultura, Pesca y Alimentación en el control sanitario a la importación de materias
primas, impartida por la Sra. Ainhoa Prado Velasco, Jefa de la Dependencia de
Agricultura y Pesca en Tarragona, y clausurando la jornada el Sr. José Luis Guarga
Penella, Director de Área de Agricultura y Pesca en Cataluña.

Ambos ponentes resaltaron el valor de esta actividad económico-empresarial, que
cuenta con un importante sustento sobre las materias primas, gracias a la labor
portuaria y al tráfico internacional de mercancías, y que es imprescindible para la
economía de la región y de la actividad ganadera. Se recalcó la importancia de los
controles sanitarios y se explicó su fundamento regulador, su frecuencia y su
naturaleza, a fin de acercar el control oficial y el trabajo de los inspectores veterinarios
/ las inspectoras veterinarias a los operadores interesados. 

15

AGRICULTURA I PESCA:
“PARTICIPACIÓ DE LA DELEGACIÓ DEL GOVERN A LA
JORNADA RELATIVA A IMPORTACIÓ DE MATÈRIES PRIMERES
PER L´ALIMENTACIÓ ANIMAL ORGANITZADA PER QUALIMAC
I L'AUTORITAT PORTUÀRIA DE TARRAGONA”

AGRICULTURA Y PESCA:
“PARTICIPACIÓN DE LA DELEGACIÓN DEL GOBIERNO A LA
JORNADA RELATIVA A IMPORTACIÓN DE MATERIAS PRIMAS
POR LA ALIMENTACIÓN ANIMAL ORGANIZADA POR
QUALIMAC Y LA AUTORIDAD PORTUARIA DE TARRAGONA“

<<Continúa>> <<Continua>>

Dimecres passat 16 d'octubre el Port de Tarragona va acollir la celebració d'una
jornada tècnica organitzada per QualimaC, associació empresarial que integra a
empreses fabricants de pinsos composts, consumidors de matèries primeres i també
empreses dedicades a la importació, proveïment o posada en circulació de matèries
primeres.

Van assistir a la mateixa més de 60 professionals del sector, entre importadors,
fabricants de pinsos i operadors dedicats al sector agroalimentari.

L'acte va comptar amb la participació de múltiples actors involucrats en el control i la
seguretat alimentària, així com en relació als diferents mecanismes de verificació a la
cadena de subministrament. Entre els ponents, la Delegació del Govern a Catalunya i
Subdelegació del Govern a Tarragona van participar amb sengles xerrades,
començant amb una explicació sobre el paper del Ministeri d'Agricultura, Pesca i
Alimentació en el control sanitari a la importació de matèries primeres, impartida per
la Sra. Ainhoa Prado Velasco, Cap de la Dependència d'Agricultura i Pesca a
Tarragona, i clausurant la jornada el Sr. José Luis Guarga Penella, Director d'Àrea
d'Agricultura i Pesca a Catalunya.

Tots dos ponents van ressaltar el valor d'aquesta activitat econòmic-empresarial, que
compta amb un important manteniment sobre les matèries primeres, gràcies a la
tasca portuària i al trànsit internacional de mercaderies, i que és imprescindible per
l'economia de la regió i de l'activitat ramadera. Es va recalcar la importància dels
controls sanitaris i es va explicar el seu fonament regulador, la seva freqüència i la
seva naturalesa, a fi d'acostar el control oficial i el treball dels inspectors veterinaris als
operadors interessats.
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La jornada se completó con las valiosas aportaciones de Lorenzo Álvarez del Castillo,
inspector territorial de Ganadería y Sanidad Animal, quien expuso las labores de
control de mercancías que realiza el Departamento de Agricultura, Ganadería, Pesca
y Alimentación de la Generalitat de Catalunya; el desglose de los datos de
importación del Puerto de Tarragona, de la mano de Narcisa Codau, responsable
comercial del Puerto; y la explicación del papel de las empresas “surveyors”,
entidades privadas encargadas de la gestión y análisis de las materias primas. La
última participación, previa a la clausura del acto, versó sobre el papel de QualimaC
en las actividades empresariales, como elemento de garantía de seguridad y calidad
de las materias primas.

AGRICULTURA Y PESCA:-CONTINUACIÓN
“PARTICIPACIÓN DE LA DELEGACIÓN DEL GOBIERNO A LA
JORNADA RELATIVA A IMPORTACIÓN DE MATERIAS PRIMAS
POR LA ALIMENTACIÓN ANIMAL ORGANIZADA POR
QUALIMAC Y LA AUTORIDAD PORTUARIA DE TARRAGONA“

AGRICULTURA I PESCA:-CONTINUACIÓ
“PARTICIPACIÓ DE LA DELEGACIÓ DEL GOVERN A LA
JORNADA RELATIVA A IMPORTACIÓ DE MATÈRIES PRIMERES
PER L´ALIMENTACIÓ ANIMAL ORGANITZADA PER QUALIMAC
I L'AUTORITAT PORTUÀRIA DE TARRAGONA”

La jornada es va completar amb les valuoses aportacions de Lorenzo Álvarez del
Castell, inspector territorial de Ramaderia i Sanitat Animal, qui va exposar l´activitat de
control de mercaderies que realitza el Departament d'Agricultura, Ramaderia, Pesca i
Alimentació de la Generalitat de Catalunya; el desglossament de les dades
d'importació del Port de Tarragona, de la mà de Narcisa Codau, responsable
comercial del Port; i l'explicació del paper de les empreses “surveyors”, entitats
privades encarregades de la gestió i anàlisi de les matèries primeres. L'última
participació, prèvia a la clausura de l'acte, va versar sobre el paper de QualimaC en
les activitats empresarials, com a element de garantia de seguretat i qualitat de les
matèries primeres.
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FORMACIÓN:
“CURSOS DE CATALÁN EN LA DELEGACIÓN DEL GOBIERNO
EN CATALUÑA“ 
A lo largo de este mes de octubre se viene celebrando a la Delegación del Gobierno y al
resto de Subdelegaciones de Girona, Tarragona y Lleida, el curso presencial de catalán
dirigido a personas con nulo o poco conocimiento de catalán.

A la espera de concretar una mejor y más cumplida oferta formativa en catalán, se ha
organizado este curso presencial de 50 horas, por los niveles de iniciación, para cubrir las
necesidades acumuladas a lo largo de estos años (el último curso en catalán a la
Delegación es del año 2017). Se han creado grupos en las sedes de la calle Mallorca, PSJ
y Bergara (dos) para facilitar la asistencia y evitar desplazamientos.

Los cursos en lenguas cooficiales que se celebraban anualmente hasta 2017 dejaron de
organizarse por falta de la dotación presupuestaria que asignaba el INAP abandonando
la obligación de formar en la lengua cooficial a las personas trabajadoras que tienen
que utilizarla en su trato con la ciudadanía, entidades u organismos locales.

Se espera que el próximo año vuelvan a organizarse cursos de todos los niveles, con la
oportuna certificación, y los organizados este año sirvan de puente y punto de inflexión
para permitir a sus asistentes acceder a un nivel más avanzado.

Al llarg d´aquest mes d'octubre es ve celebrant a la Delegació del Govern i a la resta de
Subelegacions de Girona, Tarragona i Lleida, el curs presencial de català dirigit a
persones amb nul o poc coneixment de català.

A ĺ espera de concretar una millor i més complerta oferta formativa en català,  s'ha
organitzat aquest curs presencial de 50 hores, pels nivells d'iniciació, per tal de cobrir les
necessitats acumulades al llarg d´aquests anys (el darrer curs en català a la Delegació
és de ĺ any 2017). S'han creat grups a les seus del carrer Mallorca, PSJ i Bergara (dos) per
tal de facilitar l'assistència i evitar desplaçaments.

Els cursos en llengües cooficials que se celebraven anualment fins a 2017 van deixar
d'organitzar-se per falta de la dotació pressupostària que assignava l'INAP abandonant
l'obligació de formar en la llengua cooficial als treballadors que han d'emprear-la en el
seu tracte amb la ciutadania, entitats o organismes locals.

S'espera que l'any vinent tornin a organitzar-se cursos de tots els nivells, amb l'oportuna
certificació, i els organitzats enguany serveixin de pont i punt d ínflexió per permetre als
seus assistents accedir a un nivell més avançat.
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El pasado 1 de octubre se ha publicado en la Intranet (enlace) la adaptación del
Protocolo de actuación frente al acoso sexual y al acoso por razón de sexo en el
ámbito de la AGE, adaptación que ha sido aprobada el 24 de septiembre por
resolución de la subsecretaría del Ministerio. 

Junto a la adaptación, se ha publicado también el Modelo de activación del protocolo
(en caso que fuera necesario) así como una declaración de rechazo a las conductas
de acoso sexual y acoso por razón de sexo. Asimismo, hay un tríptico informativo con
los puntos más importantes del protocolo. 

El protocolo de actuación contempla a modo de ejemplos, un listado no exhaustivo
de conductas constitutivas de acoso sexual o acoso por razón de sexo, para que sirva
de orientación, así como una serie de obligaciones para la organización. 

De forma resumida el protocolo se activa a partir de una situación comunicada de
acoso, comunicación (enlace) que puede ser realizada por la presunta víctima, por
sus representantes, por cualquier persona que tuviera conocimiento o preste
servicios. La comunicación será remitida a la unidad responsable de su recepción (la
Subdirección General de Recursos Humanos e Inspección de Servicios), quienes han
abierto un buzón de correo específico para estas comunicaciones
asesoriaconfidencial.mpt@correo.gob.es

Una vez recibida, la unidad receptora la remitirá a la Secretaría General para su
traslado a la Asesoría Confidencial designada, es decir, la persona encargada del
procedimiento de investigación, cuyo informe final será remitido a la unidad que
recibió la comunicación en un plazo de 10 días para su traslado a las partes con la
propuesta de actuación resultante que podrá ser de archivo o de inicio de expediente
disciplinario. En caso de desacuerdo, podrá habilitarse un Comité de Asesoramiento
para valorar una propuesta final. 

18

IGUALTAT:
“NOTÍCIA SOBRE EL PROTOCOL DE ACTUACION ENFRONT
DE L'ASSETJAMENT SEXUAL”

IGUALDAD:
“NOTICIA SOBRE EL PROTOCOLO DE ACTUACION FRENTE
AL ACOSO SEXUAL“

<<Continúa>> <<Continua>>

El passat 1 d'octubre s'ha publicat a la Intranet (enllaç) l'adaptació del Protocol
d'actuació enfront de l'assetjament sexual i a l'assetjament per raó de sexe a l'àmbit de
la AGE, adaptació que ha estat aprovada el 24 de setembre per resolució de la
sotssecretaria del Ministeri.

Conjuntamente amb l'adaptació del protocolo, s'ha publicat també el Model
d'activació del protocol (en cas de necessitat) així com una declaració de rebuig a les
conductes d'assetjament sexual i assetjament per raó de sexe. Així mateix hi ha un
tríptic informatiu amb els punts més importants del protocol.

El protocol d'actuació contempla a tall d'exemples, un llistat no exhaustiu de conductes
constitutives d'assetjament sexual o assetjament per raó de sexe, amb la finalitat que
serveixi d'orientació. Altrament, contempla una sèrie d'obligacions per l'organització.

De forma abreujada el protocol s'activarà a partir d'una situació comunicada
d'assetjament, comunicació (enllaç) que podrà ser realitzada per la presumpta
víctima, pels seus representants, per qualsevol persona que tingués coneixement o
treballi a l´organització. La comunicació serà remesa a la unitat responsable de la seva
recepció (la Subdirecció General de Recursos Humans i Inspecció de Serveis),
departament que ha obert una bústia de correu específic  per aquestes
comunicacions asesoriaconfidencial.mpt@correo.gob.es

Un cop rebuda, la unitat receptora la lliurarà a la Secretaria General pel seu trasllat a
l'Assessoria Confidencial designada, és a dir, la persona encarregada del procediment
d´investigació, l'informe final de la qual serà lliurat a la unitat que va rebre la
comunicació en un termini de 10 dies per al seu trasllat a les parts amb la proposta
d'actuació resultant que podrà ser d'arxiu o d'inici d'expedient disciplinari. En cas de
desacord, podrà habilitar-se un Comitè d'Assessorament per tal de valorar una
proposta final.

https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/group/sdg_barcelona/protocolo-acoso-sexual?p_p_id=56_INSTANCE_6Eux&p_p_lifecycle=0&p_p_state=normal&p_p_mode=view&p_p_col_id=column-2&p_p_col_count=1
https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/documents/73201/2785088/Modeloactivacionprotocolo.pdf/dce7b677-fb0c-4155-b951-2def4476cf9a
mailto:asesoriaconfidencial.mpt@correo.gob.es
https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/group/sdg_barcelona/protocolo-acoso-sexual?p_p_id=56_INSTANCE_6Eux&p_p_lifecycle=0&p_p_state=normal&p_p_mode=view&p_p_col_id=column-2&p_p_col_count=1
https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/documents/73201/2785088/Modeloactivacionprotocolo.pdf/dce7b677-fb0c-4155-b951-2def4476cf9a
mailto:asesoriaconfidencial.mpt@correo.gob.es
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Toda la información sobre el procedimiento y la figura de la unidad receptora y
asesoría confidencial, se encuentra en el mencionado espacio de Igualdad de la
Intranet de la Delegación de Gobierno. 

Manifestar que con este protocolo se dispone de una herramienta necesaria para
garantizar un procedimiento de actuación contra este tipo de situaciones y disponer
de mayores niveles de protección y respeto a las personas. 

IGUALDAD:-CONTINUACIÓN
“NOTICIA SOBRE EL PROTOCOLO DE ACTUACION FRENTE
AL ACOSO SEXUAL“

IGUALTAT:-CONTINUACIÓ
“NOTÍCIA SOBRE EL PROTOCOL DE ACTUACION ENFRONT
DE L'ASSETJAMENT SEXUAL”

Tota la informació sobre el procediment i la figura de la unitat receptora i assessoria
confidencial, es troba a l'esmentat espai d'Igualtat de la Intranet de la Delegació de
Govern.

Manifestar que amb aquest protocol es disposa d'una eina necessària per tal de
garantir un procediment d'actuació contra aquesta mena de situacions i disposar de
més alts nivells de protecció i respecte a les persones.
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El pasado 21 de octubre se celebró en la sede de calle Joan d´Àustria, el Comitè
Autonòmic de la Creu Roja a Catalunya. 

Este comité, órgano más importante tras el comité de dirección, se reúne
periódicamente con carácter trimestral, abordando las cuestiones más importantes
de dicha entidad. A dicho Comité, además del Presidente de Cruz Roja Catalunya,
Vicepresidentes de la entidad, Presidentes provinciales y miembros destacados,
asiste un representante de la Delegación del Gobierno y un representante de la
Generalitat de Catalunya en calidad de miembros designados. 

En la citada reunión, Cruz Roja Catalunya presentó las diversas propuestas realizadas
para el Plan Operativo Anual 2025 de Cruz Roja. Es un plan para traducir en medidas
concretas los grandes objetivos de la organización, fijar compromisos, plazos y
recursos y definir las actividades que les ayudarán a conseguir los retos que tienen
como institución social y humanitaria. Para ello, han realizado un proceso
participativo al objeto de acordar las prioridades de las actuaciones para Cruz Roja
en el ámbito de las cuatro provincias. 

Por otra parte, fue presentada también la nueva organización derivada de una
apuesta por una planificación de recursos, cuyo objeto es dar una respuesta más
eficiente en el conjunto de Cruz Roja a las cuestiones relacionadas con los procesos
de compra, contables y estandarización de procesos, disponiendo de una
información y herramienta común y estandarizada para el conjunto de la
organización, abaratando costes y esfuerzos, teniendo presente que Cruz Roja tiene
en el conjunto del estado más de 1000 oficinas y 60.000 proyectos en marcha. 
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SOTSSECRETARIA GENERAL:
“REUNIÓ COMITÉ AUTONÒMIC CREU ROJA
CATALUNYA”

VICESECRETARÍA GENERAL:
“REUNIÓN COMITÉ AUTONÓMICO CRUZ ROJA
CATALUNYA“

<<Continúa>> <<Continua>>

El passat 21 d'octubre es va celebrar a la seu de carrer Joan d´Àustria, el Comitè
Autonòmic de la Creu Roja a Catalunya.

Aquest comitè, òrgan més important després del comitè de direcció, es reuneix
periòdicament amb caràcter trimestral, analitzant les qüestions més importants
d'aquesta entitat. Assisteixen en aquest Comitè a més del President de Creu Roja
Catalunya, els Vicepresidents de l'entitat, Presidents provincials i membres destacats,
així com un representant de la Delegació del Govern i un representant de la
Generalitat de Catalunya, en qualitat de membres designats.

A la citada reunió, Creu Roja Catalunya va presentar les diverses propostes realitzades
al Pla Operatiu Anual 2025 de Creu Roja. És un pla per a traduir en mesures concretes
els grans objectius de l'organització, fixar compromisos, terminis i recursos i definir les
activitats que els ajudaran a aconseguir els reptes que tenen com a institució social i
humanitària. Amb aquesta finalitat, han realitzat un procés participatiu per tal
d'acordar les prioritats de les actuacions per a Creu Roja en l'àmbit de les quatre
províncies.

D'altra banda, va ser presentada també una nova organització derivada d'una aposta
per una planificació de recursos, que té l'objecte de donar una resposta més eficient
en el conjunt de Creu Roja a les qüestions relacionades amb els processos de compra,
comptables i estandardització de processos, disposant d'una informació i eina
comuna i estandarditzada pel conjunt de l'organització, abaratint costos i esforços,
tenint present que Creu Roja té en el conjunt de l'estat més de 1.000 oficines i 60.000
projectes en marxa.
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Para las Administraciones Públicas, es importante acompañar a una entidad como
Cruz Roja que juega un papel tan importante de carácter humanitario, social,
sanitario y de ayuda a los más desfavorecidos, entidad que requiere nuestro apoyo
también para incrementar el número de voluntarios en su importante misión. 

VICESECRETARÍA GENERAL:-CONTINUACIÓN
“REUNIÓN COMITÉ AUTONÓMICO CRUZ ROJA
CATALUNYA“

SOTSSECRETARIA GENERAL:-CONTINUACIÓ
“REUNIÓ COMITÉ AUTONÒMIC CREU ROJA
CATALUNYA”

Per es Administracions Públiques, és important acompanyar a una entitat com Creu
Roja que juga un paper tan important de caràcter humanitari, social, sanitari i d'ajuda
als més desfavorits, entitat que requereix el nostre suport també per tal d´incrementar
el nombre de voluntaris en la seva important missió.
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INDÚSTRIA I ENERGIA:
“DIVERSES ACTUACIONS EN INSTAL·LACIONS DE
ENAGAS”

INDUSTRIA Y ENERGÍA:
“DIVERSAS ACTUACIONES EN INSTALACIONES DE
ENAGAS”
El pasado 9 de Octubre el Director del Área de Industria y Energía, y el consejero técnico
de la misma, Sr. Luis Hontecillas, acompañados de técnicos/as de ENAGAS realizaron la
correspondiente visita para emitir el Acta de Puesta en Marcha de una modificación en
la Estación de Regulación y Medida de ENAGAS en Les Franqueses del Vallés. Esta
estación está situada sobre el gasoducto Martorell-Hostalrich, y suministra gas natural a
NEDGIA para su distribución por esa zona de Vallés. 

La modificación realizada permitirá una medición más exacta del caudal de gas
suministrado y facturado a NEDGIA y su presupuesto ha sido de 5.100 € 

Por otro lado, desde el Área de Industria y Energía, una vez realizadas las
correspondientes comprobaciones técnicas, atendiendo la solicitud de la Dirección
General de Política Energética y Minas del Ministerio para la Transición Ecológica y el Reto
Demográfico, a petición de ENAGAS, se ha emitido informe favorable para el cierre del
tanque núm. 3  (marcado con un círculo rojo en la imagen), de la planta de
regasificación y almacenamiento que la empresa posee en el Puerto de Barcelona. Este
tanque, el más antiguo en funcionamiento y uno de los más antiguos de Europa,
fechado en 1971, tiene una capacidad de 80.000 m3. 

Actualmente la planta cuenta con los tanques núm. 4 de la misma época y capacidad, y
los más modernos 5, 6, 7 y 8 construidos en la primera década del presente siglo y de
150.000 m3 cada uno. Los tanques 1 y 2 fueron desmantelados en el año 2013.

El passat 9 d'Octubre el Director de l'Àrea d'Indústria i Energia, i el conseller tècnic
d'aquesta, Sr. Luis Hontecillas, acompanyats de tècnics de ENAGAS van realitzar la
corresponent visita per a emetre l'Acta de posada en marxa d'una modificació a l'estació
de regulació i mesura d´ENAGAS a Les Franqueses del Vallés. Aquesta estació està
situada sobre el gasoducte Martorell-Hostalric, i subministra gas natural a NEDGIA per a
la seva distribució per aquesta zona de Vallés.

La modificació realitzada permetrà un mesurament més exacte del cabal de gas
subministrat i facturat a NEDGIA i el seu pressupost ha estat de 5.100 €

D'altra banda, des de l'Àrea d'Indústria i Energia, una vegada realitzades les
corresponents comprovacions tècniques, atenent la sol·licitud de la Direcció General de
Política Energètica i Mines del Ministeri per a la Transició Ecològica i el Repte Demogràfic,
a petició d´ENAGAS, s'ha emès informe favorable pel tancament del tanc número 3
(marcat amb un cercle vermell a la imatge), de la planta de regasificació i
emmagatzematge que l'empresa posseeix al Port de Barcelona. Aquest tanc, el més
antic en funcionament i un dels més antics d'Europa, data de 1971, té una capacitat de
80.000 m³.

Actualment la planta compta amb els tancs número 4 de la mateixa època i capacitat, i
els més moderns 5, 6, 7 i 8 construïts a la primera dècada del present segle i de 150.000
m³ cadascun. Els tancs 1 i 2 van ser desmantellats ĺ any 2013.
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Como cada año, el Banc dels Aliments, va a llevar a cabo la campaña de recogida de
alimentos más importante en Cataluña. Con la colaboración y participación de
voluntarios, instituciones, marcas y cadenas de distribución, centros educativos y
empresas, la iniciativa trata de conseguir recoger alimentos básicos que puedan
ayudar a las personas y familias más desfavorecidas.
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CAMPAÑA SOLIDARIA:
“CAMPAÑA <EL GRAN RECAPTE 2024> DEL BANCO DE
ALIMENTOS“

<<Continúa>> <<Continua>>

Com cada any, el Banc dels Aliments, durà a terme la campanya de recollida
d'aliments més important a Catalunya. Amb la col·laboració i participació de
voluntaris, institucions, marques i cadenes de distribució, centres educatius i empreses,
la iniciativa tracta d'aconseguir recollir aliments bàsics que puguin ajudar a les
persones i famílies més desfavorides.

Con ello, se trata de conseguir que más de 230.000 personas en Cataluña puedan
disponer de una alimentación digna. 

La campaña de 2023, con una cifra cercana a los 20.000 voluntarios, consiguió unos
1.500 toneladas de alimentos en unos 1.400 puntos de entrega y recaudar unos 5,86
millones de euros para cubrir las necesidades más urgentes.

La campaña de 2024, ya iniciada, tendrá su fin de semana culminante los próximos
viernes 22 y sábado 23 de noviembre con la presencia de todos aquellos quieran
apoyar desde el voluntariado en los casi 1.500 puntos de recogida de alimentos, en
una campaña que participan todas las cadenas de distribución. 

Además, desde hace ya unos años, la recogida de ayuda tiene un carácter mixto, ya
que además de la recogida de alimentos, también se pueden hacer donaciones
económicas en la página web www.granrecapte.org y mediante la aplicación Bizum
en el número 33596, canales abiertos hasta el 5 de diciembre. 

Amb aquesta iniciativa, es tracta d'aconseguir que més de 230.000 persones a
Catalunya puguin disposar d'una alimentació digna.

La campanya de 2023, amb una xifra pròxima als 20.000 voluntaris, va aconseguir
unes 1.500 tones d'aliments en uns 1.400 punts de recollida i recaptar uns 5,86 milions
d'euros per tal de cobrir les necessitats més urgents.

La campanya de 2024, ja iniciada, tindrà el seu cap de setmana culminant els propers
divendres 22 i dissabte 23 de novembre amb la presència de tots aquells vulguin
secundar des del voluntariat en els gairebé 1.500 punts de recollida d'aliments, en una
campanya que participen totes les cadenes de distribució.

A més, des de fa ja uns anys, la recollida d´ajut té un caràcter mixt, ja que a més de la
recollida d'aliments, també es poden fer donacions econòmiques a la pàgina web
www.granrecapte.org  i mitjançant l'aplicació Bizum en el número 33596, canals
oberts fins el proper 5 de desembre.

http://www.granrecapte.org/
http://www.granrecapte.org/
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CAMPAÑA SOLIDARIA:-CONTINUACIÓN
“CAMPAÑA <EL GRAN RECAPTE 2024> DEL BANCO DE
ALIMENTOS“

CAMPANYA SOLIDÀRIA:-CONTINUACIÓ
“CAMPANYA <EL GRAN RECAPTE 2024> DEL BANC DELS
ALIMENTS”

Recordar que a la Intranet de la Delegació de Govern podeu trobar tota la informació
a l'espai Campanya Solidària, atès que la Delegació té un conveni de col·laboració
tant amb Banc dels Aliments com amb Creu Roja Catalunya (enllaç).

Recordar que en la Intranet de la Delegación de Gobierno podéis encontrar toda la
información en el espacio Campaña Solidaria, dado que la Delegación tiene un
convenio de colaboración tanto con Banc dels Aliments como con Cruz Roja Cataluña
(enlace).

https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/group/sdg_barcelona/entrega-alimentos
https://intranetddgg.delegaciondelgobierno.gob.es/group/sdg_barcelona/entrega-alimentos
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INDÚSTRIA I ENERGIA:
“CURS DE FORMACIÓ PER A RESPONSABLES DE GRUPS DE
DIABLES A SALT, GIRONA”

INDUSTRIA Y ENERGÍA:
“CURSO DE FORMACIÓN PARA RESPONSABLES DE
GRUPOS DE DIABLOS EN SALT, GIRONA”
El Área de Industria y Energía de la Delegación del Gobierno en Cataluña, en
colaboración con el Departamento de Cultura de la Generalitat, la Federació de Diables i
Dimonis de Catalunya y la Agrupació del Bestiari Festiu i Popular de Catalunya de
Bestiari, organizó el pasado sábado día 19 de octubre una nueva jornada de formación
dirigida a los caps de colla de diables. 

El curso, que tuvo lugar en la Factoría Cultural Coma-Cros, con un esquema similar a la
de convocatorias anteriores, fue abierto por el Subdelegado del Gobierno en la provincia,
Sr. Pere Parramon, quien en su intervención recalcó la buena coordinación que existe
entre las diferentes administraciones para garantizar el mantenimiento de las fiestas
tradicionales con uso de pirotecnia, dentro de una máxima seguridad.

En los últimos ocho años, 2.700 diables han podido certificar sus conocimientos y con
ello ejercer una actividad de gran tradición cultural y festiva en Cataluña. 

L'Àrea d'Indústria i Energia de la Delegació del Govern a Catalunya, en col·laboració amb
el Departament de Cultura de la Generalitat, la Federació de Diables i Dimonis de
Catalunya i la Agrupació del Bestiari Festiu i Popular de Catalunya de Bestiari, va
organitzar dissabte passat dia 19 d'octubre una nova jornada de formació dirigida als
caps de colla de diables.

El curs, que va tenir lloc a la Factoria Cultural Coma-Cros, amb un esquema similar a la
de convocatòries anteriors va ser obert pel Subdelegat del Govern a la província, Sr. Pere
Parramon, qui en la seva intervenció va recalcar la bona coordinació que existeix entre
les diferents administracions per tal de garantir el manteniment de les festes tradicionals
amb ús de pirotècnia, dins d'una màxima seguretat.

En els últims vuit anys, 2.700 diables han pogut certificar els seus coneixements i amb
això exercir una activitat de gran tradició cultural i festiva a Catalunya.



índice
índex 26

TREBALL I IMMIGRACIÓ
“REUNIÓ ORDINÀRIA TRIMESTRAL DEL PLE DEL COMITÈ DE
SEGURETAT I SALUT PROVINCIAL DE LA AGE A
BARCELONA”

TRABAJO E INMIGRACIÓN:
“REUNIÓN ORDINARIA TRIMESTRAL DEL PLENO DEL
COMITÉ DE SEGURIDAD Y SALUD PROVINCIAL DE LA AGE
EN BARCELONA”

El jueves 17 de octubre, a las 11:30 horas, se celebró el cuarto Pleno del Comité de
Seguridad y Salud de la AGE en Barcelona del año 2024, presidido por la Directora del
Área de Trabajo e Inmigración de la Subdelegación del Gobierno. El principal tema
tratado fue el de la aprobación de los documentos de adaptación, por parte de cada
uno de los organismos integrados en el Comité, del Protocolo de actuación frente al
acoso sexual y al acoso por razón de sexo en el ámbito de la AGE y de sus organismos
públicos, publicado mediante el Real Decreto 247/2024 en marzo de este año y que
confería un plazo de 6 meses para su desarrollo, que finalizó pues en el mes de
septiembre. 

Así, los representantes de los organismos expusieron en qué punto se encuentra el
proceso de adaptación del protocolo en cada uno de ellos, explicando también sus
principales líneas los que ya lo tienen aprobado. De acuerdo con todo lo que se expuso,
los organismos que ya disponen de adaptación publicada son: Subdelegación del
Gobierno, SEPE, Delegación Especial de Economía y Hacienda, Abogacía del Estado, AESA,
Archivo de la Corona de Aragón, Demarcación de Costas, Dirección Territorial de
Comercio y Gerencia de Justicia. 

El Pleno acordó volver a revisar el estado de la adaptación en la próxima sesión, a
efectos de proceder a recordar formalmente a los organismos que no hubiesen
aprobado sus respectivos documentos, que esta adaptación es obligatoria, según lo
establecido en el citado Real Decreto.

Asimismo, se abordó específicamente la cuestión de la formación requerida por
aquéllos que vayan a desempeñar la función de “Asesor confidencial” en cada uno de
los organismos, concretamente quién la va a impartir en cada organismo, así como el
contenido mínimo de la misma (fijado ése en el RD).

El dijous 17 d'octubre, a les 11.30 hores, es va celebrar el quart Ple del Comitè de Seguretat i
Salut de la AGE a Barcelona de l'any 2024, presidit per la Directora de l'Àrea de Treball i
Immigració de la Subdelegació del Govern. El principal tema tractat va ser el de
l'aprovació dels documents d'adaptació, per part de cadascun dels organismes
integrats en el Comitè, del Protocol d'actuació enfront de l'assetjament sexual i a
l'assetjament per raó de sexe en l'àmbit de la AGE i dels seus organismes públics,
publicat mitjançant el Reial decret 247/2024 al març d'enguany i que conferia un termini
de 6 mesos per al seu desenvolupament, que va finalitzar doncs el mes de setembre.

Així, els representants dels organismes van exposar en quin punt es troba el procés
d'adaptació del protocol en cadascun d'ells, explicant també les seves principals línies
els que ja el tenen aprovat. D'acord amb tot el que es va exposar, els organismes que ja
disposen d'adaptació publicada són: Subdelegació del Govern, SEPE, Delegació Especial
d'Economia i Hisenda, Advocacia de l'Estat, AESA, Arxiu de la Corona d'Aragó, Demarcació
de Costas, Direcció Territorial de Comerç i Gerència de Justícia.

El Ple va acordar tornar a revisar l'estat de l'adaptació en la pròxima sessió, a l'efecte de
procedir a recordar formalment als organismes que no haguessin aprovat els seus
respectius documents, que aquesta adaptació és obligatòria, segons el que s'estableix
en el citat Reial decret.

Així mateix, es va abordar específicament la qüestió de la formació requerida per aquells
que vagin a exercir la funció de “Assessor confidencial” en cadascun dels organismes,
concretament qui la impartirà en cada organisme, així com el contingut mínim de la
mateixa (fixat aquest en l'RD).
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PROTECCIÓ CIVIL
“PRESÈNCIA EN CECOR SAFETY PER LA 37A COPA
AMÈRICA”

PROTECCIÓN CIVIL:
“PRESENCIA EN CECOR SAFETY POR LA 37ª COPA
AMÉRICA”
Del 19 de agosto al 22 de octubre, Protección Civil y Seguridad Cataluña han estado
presentes en el Centro de Coordinación de Seguridad Ciudadana (CECOR Safety)
ocupando el puesto que la organización de la 37 Copa del América había asignado a la
Delegación del Gobierno.

La sala CECOR Safety se activaba todos los días de regata y contaba con los siguientes
puestos de trabajo asignados:

Técnico de soporte TIC.
Cruz Roja Española.
Delegación del Gobierno en Cataluña.
Bombers de Barcelona.
Protecció Civil de la Generalitat de Catalunya.
SEM
Organización 37CA.
Salvamento Marítimo (SASEMAR).
Capitanía Marítima de Barcelona.
Guardia Urbana de Barcelona.
Port de Barcelona.

La 37 America´s Cup Barcelona ha finalizado ya con la victoria del Emirates Team New
Zeland, y durante estos dos meses desde el CECOR Safety se ha hecho seguimiento y
gestión de las incidencias que se han ido produciendo durante la competición, en
coordinación con los Cuerpos y Fuerzas de Seguridad presentes en el CECOR Security.

Del 19 d'agost al 22 d'octubre, Protecció Civil i Seguretat Catalunya han estat presents en
el Centre de Coordinació de Seguretat Ciutadana (CECOR Safety) ocupant el lloc que
l'organització de la 37 Copa de l'Amèrica havia assignat a la Delegació del Govern.

La sala CECOR Safety s'activava tots els dies de regata i comptava amb els següents
llocs de treball assignats:

Tècnic de suport TIC.
Creu Roja Espanyola.
Delegació del Govern a Catalunya.
Bombers de Barcelona.
Protecció Civil de la Generalitat de Catalunya.
SEM
Organització 37CA.
Salvament Marítim (SASEMAR).
Capitania Marítima de Barcelona.
Guàrdia Urbana de Barcelona.
Port de Barcelona.

La 37 America´s Cup Barcelona ha finalitzat ja amb la victòria del Emirates Team New
Zeland, i durant aquests dos mesos des del CECOR Safety s'ha fet seguiment i gestió de
les incidències que s'han anat produint durant la competició, en coordinació amb els
Cossos i Forces de Seguretat presents en el CECOR Security.
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Mapa a la Carta es un producto del Centro Nacional de Información Geográfica
(CNIG), organismo comercial adscrito a la Dirección General del Instituto Geográfico
Nacional (IGN), disponible en la página web del IGN Inicio - Instituto Geográfico
Nacional y que permite a los usuarios crear mapas a medida siguiendo unas
sencillas instrucciones, sin necesidad de disponer de conocimientos en Sistemas de
Información Geográfica. 

También permite a los usuarios generar fotos aéreas de una zona que les interese.
Los mapas generados se crean usando las bases cartográficas del Mapa Topográfico
Nacional a escalas 1:25.000 y 1:50.000, MTN25 y MTN50 respectivamente.
Las fotos aéreas se generan utilizando las fotografías aéreas actualizadas disponibles
en el Plan Nacional de Ortofotografía Aérea (PNOA)

Así, con este servicio el usuario puede definir la zona que le interese representar
mediante mapa o fotografía aérea y también puede incorporar al mapa o a la foto
generada nuevos contenidos tales como imágenes del lugar, rutas a recorrer, dibujos
y diseñar la portada del producto. Una vez definido y desarrollado el mapa o la foto
aérea se pueden descargar en un fichero PDF y adquirir copias en papel.
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Este año se han incorporado una serie de novedades al producto, por ello el pasado 6
de mayo tuvo lugar un acto de difusión interno entre el personal del IGN y de sus
Servicios Regionales, al que asistió por vía telemática el personal del servicio regional
en Cataluña. Con posterioridad, en el mes de junio, se publicó un vídeo explicativo
para los potenciales usuarios: MAPA A LA CARTA - YouTube

Mapa a la Carta és un producte del Centre Nacional d'Informació Geogràfica (CNIG),
organisme comercial adscrit a la Direcció General de l'Institut Geogràfic Nacional
(IGN), disponible a la pàgina web de l'IGN Inici - Institut Geogràfic Nacional i que
permet als usuaris crear mapes a mida seguint unes instruccions senzilles, sense
caldre disposar de coneixements en Sistemes d'Informació Geogràfica. També
permet generar fotos aèries duna zona que els interessi.

Els mapes generats es creen fent servir les bases cartogràfiques del Mapa Topogràfic
Nacional a escales 1:25.000 i 1:50.000, MTN25 i MTN50 respectivament. 
Les fotos aèries es generen utilitzant les fotografies aèries actualitzades disponibles al
Pla Nacional d'Ortofotografia Aèria (PNOA)

Així, amb aquest servei, l'usuari pot definir la zona que l’interessi representar
mitjançant mapa o fotografia aèria i, també, pot incorporar al mapa o a la foto
generada nous continguts, com ara imatges del lloc, rutes per recórrer, dibuixos i
dissenyar la portada del producte. Un cop definit i desenvolupat el mapa o la foto
aèria es poden descarregar en un fitxer PDF i adquirir còpies en paper.

Aquest any s'han incorporat un seguit de novetats al producte. Per això, el 6 de maig
passat va tenir lloc un acte de difusió intern per al personal de l'IGN i dels seus serveis
regionals, al qual va assistir per via telemàtica el personal del Servei Regional a
Catalunya, integrat a l’Àrea de Foment de la Delegació del Govern a Catalunya.
Posteriorment, el mes de juny, es va publicar un vídeo explicatiu per a usuaris
potencials: MAPA A LA CARTA - YouTube

https://mapaalacarta.cnig.es/
https://www.ign.es/web/ign/portal
https://www.ign.es/web/ign/portal
https://www.youtube.com/playlist?list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB
https://mapaalacarta.cnig.es/
https://www.ign.es/web/ign/portal
https://www.youtube.com/playlist?list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB
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Las principales novedades son que se han añadido nuevos productos al servicio, en
concreto el Mapa Póster, la Foto a la Carta y la Serie Cartográfica, que se suman a los
anteriormente ofrecidos Mapa Rápido y Mapa Elaborado.

El Mapa Rápido permite generar de una forma rápida un mapa, seleccionando el
área que interesa representar e insertando el título que queremos dar al mapa. Mapa
a la Carta v2 - Mapa Rápido -Instituto Geográfico Nacional - YouTube 

Tanto en el caso del MTN25 como del MTN50 permite ampliar el rango de escalas a
unas cercanas, así en el caso de 1:25000 (25K) permite también la representación del
mapa en escalas 1:30.000 (30K) y de 1:20.000 (20K) mientras que en el 1:50.000 (50K)
permite pasar a escalas 40K y 60K.

El Mapa Elaborado, con las mismas posibles escalas que el Mapa Rápido, permite
personalizar aún más el mapa topográfico, añadiendo imágenes y rutas al mapa, así
como permitiendo dibujar sobre el mismo y poderlo orientar la hoja tanto de forma
horizontal como vertical así como pudiendo diseñar la cartela del mapa. Mapa a la
Carta v2 - Mapa Elaborado-Instituto Geográfico Nacional

El Mapa Póster es igual que el Elaborado pero sin cartela, por lo que es adecuado
para ser enmarcado. Mapa a la Carta v2 - Mapa Póster- Instituto Geográfico
Nacional

<<Continúa>> <<Continua>>
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Les novetats principals són que s'han afegit nous productes al servei, en concret el
Mapa Pòster, la Foto a la Carta i la Sèrie Cartogràfica, que se sumen als anteriorment
oferts Mapa Ràpid i Mapa Elaborat.

El Mapa Ràpid permet generar de manera ràpida un mapa, seleccionant l'àrea que
interessa representar i inserint el títol que volem donar al mapa. Mapa a la Carta v2 -
Mapa Ràpid -Institut Geogràfic Nacional - YouTube
Tant en el cas del MTN25 com del MTN50 permet ampliar el rang d'escales a unes
properes, així en el cas de 1:25000 (25K) permet també la representació del mapa a
escales 1:30.000 (30K) i de 1:20.000 ( 20K) mentre que a l'1:50.000 (50K) permet passar
a escales 40K i 60K.

El Mapa Elaborat, amb les mateixes possibles escales que el Mapa Ràpid, permet
personalitzar encara més el mapa topogràfic, afegint imatges i rutes al mapa i,
també, permetent dibuixar-hi i podent orientar el full tant de forma horitzontal com
vertical, com també es pot dissenyar la cartel·la del mapa. Mapa a la Carta v2 -
Mapa Elaborat-Institut Geogràfic Nacional  

El Mapa Pòster és igual que l'Elaborat però sense cartel·la, per la qual cosa és adequat
per ser emmarcat. Mapa a la Carta v2 - Mapa Pòster- Institut Geogràfic Nacional

https://www.youtube.com/watch?v=OpGnzG1csFQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=9
https://www.youtube.com/watch?v=OpGnzG1csFQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=9
https://www.youtube.com/watch?v=aeg77DE-CTQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=10
https://www.youtube.com/watch?v=aeg77DE-CTQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=10
https://www.youtube.com/watch?v=7vk9zTh30ho&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=8
https://www.youtube.com/watch?v=7vk9zTh30ho&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=8
https://www.youtube.com/watch?v=OpGnzG1csFQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=10
https://www.youtube.com/watch?v=aeg77DE-CTQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=11
https://www.youtube.com/watch?v=aeg77DE-CTQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=11
https://www.youtube.com/watch?v=aeg77DE-CTQ&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=11
https://www.youtube.com/watch?v=8WO12vVtl50&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=7
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La Foto a la Carta permite generar una foto aérea centrada en la zona que nos
interese. Las escalas operantes son las 25K, 10K, 5K y 2.5K. Se pueden incorporar a la
foto los límites de las diferentes unidades administrativas, así como el trazado del
callejero. También podemos elegir la orientación de la hoja y si se visualizan o no las
cuadrículas y las coordenadas. Mapa a la Carta v2 - Foto a la carta - Instituto
Geográfico Nacional

La Serie Cartográfica consiste en generar un conjunto de mapas o de fotos aéreas
con ajustes y diseños comunes.

La Foto a la Carta permet generar una foto aèria centrada a la zona que ens interessi.
Les escales operants són les 25K, 10K, 5K i 2.5K. Es poden incorporar a la foto els límits
de les diferents unitats administratives i, també, el traçat de la llista de carrers. També
podem triar l'orientació del full i si es visualitzen o no les quadrícules i coordenades.
Mapa a la Carta v2 - Foto a la carta - Institut Geogràfic Nacional

La Sèrie Cartogràfica consisteix a generar un conjunt de mapes o de fotos aèries amb
ajustaments i dissenys comuns.

https://www.youtube.com/watch?v=8WO12vVtl50&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=7
https://www.youtube.com/watch?v=8WO12vVtl50&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=7
https://www.youtube.com/watch?v=8WO12vVtl50&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=8
https://www.youtube.com/watch?v=8WO12vVtl50&list=PLLemwiHg3TanNN_P1p15OJdcifUhAVJpB&index=8
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El Puerto de Barcelona dentro del marco de la 37 Edición de la Copa de América de
Vela, ha organizado sesiones de trabajo en diferentes ámbitos industriales y
comerciales, orientadas a intercambiar ideas y conocimientos. 

Entre los diferentes foros profesionales organizados, el pasado 11 de octubre de 2024
se celebró una Jornada sobre Logística Farmacéutica, en la que participaron
representantes del Puerto de Barcelona, responsables de laboratorios farmacéuticos,
agentes de aduanas y transitarios, así como personal de la administración. 

En la primera parte de la jornada se realizaron sesiones informativas sobre el
transporte marítimo y ferroviario de productos farmacéuticos, y se describieron las
infraestructuras actuales que el Puerto de Barcelona ofrece al sector farmacéutico
para garantizar la calidad de los medicamentos transportados por vía marítima.
Posteriormente, se realizaron grupos de trabajo en los que se debatieron los
principales retos que debe afrontar el transporte marítimo desde el punto de vista de
cumplimento de las Buenas Practicas de Distribución de Medicamentos, y se
propusieron posibles soluciones. 

La Delegación del Gobierno en Cataluña a través del Área de Sanidad y Política Social
de Cataluña estuvo presente en dicha jornada, participando el Servicio de Inspección
de Farmacia activamente en los grupos de trabajo organizados sobre Buenas
Prácticas de Distribución de Medicamentos por vía marítima. 
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<<Continúa>> <<Continua>>

El Port de Barcelona dins del marc de la 37 Edició de la Copa d'Amèrica de Vela, ha
organitzat sessions de treball en diferents àmbits industrials i comercials, orientades a
intercanviar idees i coneixements.

Entre els diferents fòrums professionals organitzats, el passat 11 d'octubre de 2024 es
va celebrar una Jornada sobre Logística Farmacèutica, en la qual van participar
representants del Port de Barcelona, responsables de laboratoris farmacèutics,
agents de duanes i transitaris, així com personal de l'administració.

En la primera part de la jornada es van realitzar sessions informatives sobre el
transport marítim i ferroviari de productes farmacèutics, i es van descriure les
infraestructures actuals que el Port de Barcelona ofereix al sector farmacèutic per a
garantir la qualitat dels medicaments transportats per via marítima. Posteriorment, es
van realitzar grups de treball en els quals es van debatre els principals reptes que ha
d'afrontar el transport marítim des del punt de vista d'empleno de les Bones
Practiques de Distribució de Medicaments, i es van proposar possibles solucions.

La Delegació del Govern a Catalunya a través de l'Àrea de Sanitat i Política Social de
Catalunya va ser present en aquesta jornada, participant el Servei d'Inspecció de
Farmàcia activament en els grups de treball organitzats sobre Bones Pràctiques de
Distribució de Medicaments per via marítima.
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Entre los días 14 y 25 de octubre, en la Oficina de Asistencia en Materia de Registros de
c/Bergara se ha estado realizando la encuesta anual de satisfacción del ciudadano
por el servicio prestado en las OAMR de las Delegaciones y Subdelegaciones de
Gobierno.

Como en años anteriores, la encuesta se podía realizar a través del escaneo de un
código QR, en formato papel, y directamente a través de los ordenadores de
sobremesa que las OAMR tenemos a disposición de la ciudadanía para que accedan
a información general administrativa.

Este año, como novedad, y en la línea de reducción de uso de papel que viene
siguiendo la OAMR, hemos sustituido las encuestas en papel por encuestas a través
de dos ordenadores portátiles con acceso a internet, que se les facilitaban a las
personas mientras se les ofrecía el servicio en los diferentes puntos de atención de
nuestra Oficina. 

Ha sido una medida bien recibida por el público en general, puesto que podían
rellenar la encuesta mientras les atendíamos, y de esta forma hemos conseguido
casi un 30% de participación en la misma.
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Entre els dies 14 i 25 d'octubre, en l'Oficina d'Assistència en Matèria de Registres de
c/Bergara s'ha estat realitzant l'enquesta anual de satisfacció del ciutadà pel servei
prestat en les OAMR de les Delegacions i Subdelegacions de Govern.

Com en anys anteriors, l'enquesta es podia realitzar a través de l'escaneig d'un codi
QR, en format paper, i directament a través dels ordinadors de sobretaula que les
OAMR tenim a la disposició de la ciutadania perquè accedeixin a informació general
administrativa.

Enguany, com a novetat, i en la línia de reducció d'ús de paper que segueix la OAMR,
hem substituït les enquestes en paper per enquestes a través de dos ordinadors
portàtils amb accés a internet, que se'ls facilitaven a les persones mentre se'ls oferia el
servei en els diferents punts d'atenció de la nostra Oficina.

Ha estat una mesura ben rebuda pel públic en general, ja que podien emplenar
l'enquesta mentre els ateníem, i d'aquesta manera hem aconseguit gairebé un 30%
de participació en aquesta.
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El día 25 de octubre, en la Delegación del Gobierno de Cataluña, se impartió
formación sobre la problemática y abordaje desde distintas perspectivas, de los
Matrimonios Forzados a, Parlamentarios, Cuerpo Consular, Cuerpos de Seguridad,
AGE, ICAB, Generalitat, sindicatos…etc., con más de 60 personas en la formación sobre
la Mutilación Genital Femenina, otra forma de Violencia de Género. 
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<<Continúa>> <<Continua>>

Los matrimonios forzados son un tipo de unión, donde una o ambas partes no dan su
consentimiento libre y pleno, constituyendo una violación de los derechos humanos.

El dia 25 d'octubre, en la Delegació del Govern de Catalunya, es va impartir formació
sobre la problemàtica i abordatge des de diferents perspectives, dels Matrimonis
Forçats a, Parlamentaris, Cos Consular, Cossos de Seguretat, AGE, ICAB, Generalitat,
sindicats…etc., amb més de 60 persones en la formació sobre la Mutilació Genital
Femenina, una altra forma de Violència de Gènere.

Els matrimonis forçats són un tipus d'unió, on una o totes dues parts no donen el seu
consentiment lliure i ple, constituint una violació dels drets humans.
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Desde la perspectiva de la violencia de género, estos matrimonios representan una
forma de control y opresión, especialmente hacia las mujeres, quienes suelen ser las
más afectadas. Las víctimas enfrentan consecuencias psicológicas y físicas, como
violencia emocional y sexual, y pueden sufrir traumas significativos, como depresión y
ansiedad. Además, estos matrimonios a menudo están vinculados a otras formas de
violencia de género, como la violencia de género, y las mujeres pueden encontrar
grandes obstáculos para escapar de estas relaciones debido al estigma social, la
falta de recursos y la presión familiar. 

También es un impacto negativo en la infancia, ya que las niñas son frecuentemente
sometidas a esta práctica, limitando su acceso a la educación y a otras
oportunidades. 

Combatir los matrimonios forzados es esencial en la lucha contra la violencia de
género, y requiere la colaboración de gobiernos, ONGs y la sociedad civil para
proteger los derechos de mujeres y niñas.

La formación constaba de ponencias sobre la problemática de la Matrimonios
Forzados, con la participación con una ONG Valentes i Acompanyades, una jurista del
Grupo Antigona y una Profesora de la Universidad de Barcelona especialista en esta
tematica y  Fuerzas y Cuerpos de Seguridad.

La duración fue de cuatro horas y tuvo una gran acogida por parte del “alumnado”
presente.

Cerró la jornada formativa el Delegado del Gobierno en Cataluña.

Des de la perspectiva de la violència de gènere, aquests matrimonis representen una
forma de control i opressió, especialment cap a les dones, els qui solen ser les més
afectades. Les víctimes enfronten conseqüències psicològiques i físiques, com a
violència emocional i sexual, i poden sofrir traumes significatius, com a depressió i
ansietat. A més, aquests matrimonis sovint estan vinculats a altres formes de
violència de gènere, com la violència de gènere, i les dones poden trobar grans
obstacles per a escapar d'aquestes relacions a causa de l'estigma social, la falta de
recursos i la pressió familiar.

També és un impacte negatiu en la infància, ja que les nenes són sovint sotmeses a
aquesta pràctica, limitant el seu accés a l'educació i a altres oportunitats.

Combatre els matrimonis forçats és essencial en la lluita contra la violència de
gènere, i requereix la col·laboració de governs, ONGs i la societat civil per a protegir els
drets de dones i nenes.

La formació constava de ponències sobre la problemàtica de la Matrimonis Forçats,
amb la participació amb una ONG Valentes i Acompanyades, una jurista del Grup
Antigona i una Professora de la Universitat de Barcelona especialista en aquesta
tematica i Forces i Cossos de Seguretat.

La durada va ser de quatre hores i va tenir un gran acolliment per part de “l'alumnat”
present.

Va tancar la jornada formativa el Delegat del Govern a Catalunya.
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El jueves 24 de octubre, en la sala de elecciones de la segunda planta de la
Delegación del Gobierno en Cataluña de C/ Mallorca 278, se celebró la primera
reunión de los miembros de las 3 Unidades Colaboradoras Locales de Barcelona con
el Instituto Nacional de Administración Pública, que se encargarán de organizar la
celebración de oposiciones de acceso a los cuerpos generales de la Administración
General del Estado (AGE) en el mes de diciembre de 2024. Estos exámenes se
realizarán en las facultades de Derecho y de Economía y Empresa de la Universidad
de Barcelona.

Esta reunión se llevó a cabo por los siguientes motivos: primero, para que los nuevos
miembros del equipo y los/las más veteranos/veteranas se conocieran; segundo,
para informar de las gestiones realizadas sobre alquiler de espacios, organización de
equipos y solicitud de personas voluntarias para vigilar los exámenes; tercero, para
repasar las funciones y responsabilidades de las UCLs y organizar los trabajos de
preparación del material de aulas y facultades; y cuarto, para agendar una visitar a
las facultades donde se realizarán los exámenes.

Los cuerpos generales cuyos exámenes se van a organizar son los siguientes:

Cuerpo General Auxiliar del Estado, acceso libre y promoción interna;
Cuerpo General Administrativo del Estado, acceso libre y promoción interna;
Cuerpo de Técnicos Auxiliares de Informática, acceso libre y promoción interna;
Cuerpo de Gestión de la Administración Civil del Estado, acceso libre y promoción
interna;
Cuerpo de Gestión de Sistemas e Informática de la Administración del Estado,
acceso libre y promoción interna.

En algunos de estos cuerpos habrá turno general y turno CRD (Cupo de Reserva de
Discapacitados).
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El dijous 24 d'octubre, a la sala d'eleccions de la segona planta de la Delegació del
Govern a Catalunya de C/ Mallorca 278, es va celebrar la primera reunió dels
membres de les 3 Unitats Col·laboradores Locals de Barcelona amb l'Institut Nacional
d'Administració Pública, que s'encarregaran d'organitzar la celebració d'oposicions
d'accés als cossos generals de l'Administració General de l'Estat (AGE) el mes de
desembre de 2024. Aquests exàmens es realitzaran en les facultats de Dret i
d'Economia i Empresa de la Universitat de Barcelona.

Aquesta reunió es va dur a terme pels següents motius: primer, perquè els nous
membres de l'equip i els/les més veterans/veteranes es coneguessin; segon, per a
informar de les gestions realitzades sobre lloguer d'espais, organització d'equips i
sol·licitud de persones voluntàries per a vigilar els exàmens; tercer, per a repassar les
funcions i responsabilitats de les UCLs i organitzar els treballs de preparació del
material d'aules i facultats; i quart, per a agendar una visitar a les facultats on es
realitzaran els exàmens.

Els cossos generals els exàmens dels quals s'organitzaran són els següents:

Cos General Auxiliar de l'Estat, accés lliure i promoció interna;
Cos General Administratiu de l'Estat, accés lliure i promoció interna;
Cos de Tècnics Auxiliars d'Informàtica, accés lliure i promoció interna;
Cos de Gestió de l'Administració civil de l'Estat, accés lliure i promoció interna;
Cos de Gestió de Sistemes i Informàtica de l'Administració de l'Estat, accés lliure i
promoció interna.

En alguns d'aquests cossos hi haurà torn general i torn CRD (Contingent de Reserva
de Discapacitats).
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“REUNIÓ DE LES 3 UCLS DE LA DELEGACIÓ DEL GOVERN A
CATALUNYA PER A ORGANITZAR LA CELEBRACIÓ
D'OPOSICIONS D'ACCÉS A COSSOS GENERALS DE LA AGE
DE DESEMBRE DE 2024”

UNIDAD DE COLABORACIÓN LOCAL:
“REUNIÓN DE LAS 3 UCLS DE LA DELEGACIÓN DEL
GOBIERNO EN CATALUÑA PARA ORGANIZAR LA
CELEBRACIÓN DE OPOSICIONES DE ACCESO A CUERPOS
GENERALES DE LA AGE DE DICIEMBRE DE 2024“
En total se han inscrito casi 6.000 opositores y opositoras en Barcelona, de manera
que se va a necesitar un elevado número de personal funcionario que se presenten
como voluntarios y voluntarias para vigilar la celebración de estos exámenes. Para
ello, además de contar con la colaboración del personal de la Delegación del
Gobierno en Cataluña, y tal y como se hizo en anteriores procesos selectivos, también
se solicitarán personas voluntarias a través de las direcciones provinciales de los
servicios no integrados de la AGE.

Para ello, próximamente se realizará una comunicación a todo el personal de la
Delegación del Gobierno en Cataluña para informar con detalle sobre la vigilancia de
estas oposiciones y que contendrá el enlace a un formulario web para poder
inscribirse.

Esperamos poder contar con vuestra participación.

En total s'han inscrit gairebé 6.000 opositors i opositores a Barcelona, de manera que
es necessitarà un elevat número de personal funcionari que es presentin com a
voluntaris i voluntàries per a vigilar la celebració d'aquests exàmens. Per a això, a més
de comptar amb la col·laboració del personal de la Delegació del Govern a
Catalunya, i tal com es va fer en anteriors processos selectius, també se sol·licitaran
persones voluntàries a través de les direccions provincials dels serveis no integrats de
la AGE.

Per a això, pròximament es realitzarà una comunicació a tot el personal de la
Delegació del Govern a Catalunya per a informar amb detall sobre la vigilància
d'aquestes oposicions i que contindrà l'enllaç a un formulari web per a poder
inscriure's.

Esperem poder comptar amb la vostra participació.


